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The Mac App for playing the video of the A One Player driving recorder is capable of synchronized display 

of the driving video and the street map by combining the static and the dynamic states via the video and the 

street map. It allows one to have a broader and clearer perspective while enhancing your visual sense of 

space.  

The software can have inexhaustible innovation and creation; therefore, it’s enchanting.              

The recent technology develops in order to meet the user’s needs. The renovation of the consumer software 

is one good example.  

KUTECH always persists in giving consideration to both technology innovation and quality. 

 

iTunes Link： 

 V8.0 

 

Features： 

 OSX platform. 

 Language: English, Chinese Tranditional 

 Play the driving video with the screen size of 16:9; continuous play; 6 steps fast-forward speed; next 

video; previous video; drag; scroll; zoom in; zoom out; play in full-screen. 

 Works with Apple Maps; drawing of the driving route map; dynamic playing of the driving street map. 

 Systems date; latitude and longitude; vehicle speed; altitude; G Sensor;Z,Y,Z, compass. 

 Linear velocity chart; G linear chart; X linear chart; Y linear chart; Z linear chart; Altitude linear chart. 

 video time axis; video picture export. 

 Establish file folder to centralize the management of each video. 

 Supports video formats of MOV, MOV+MAP, MOV(96660), MOV+NMEA. 
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A One Player 行車記錄影片播放 Mac App，可同步播放行車影片與行駛街道圖，能透過影片與街道圖，靜態與動態的

互相做結合，看的更廣、看的更清楚，增加您視覺的空域感。 

全新資料載入分析技術，即使驅動再大的資料依舊輕鬆自在。在每個視窗間，創造更多未來空間概念。每個細節的審

慎考量，操控性、視覺性，都為了提升您的使用體驗。 

人性化的感覺，播放影片就將檔案拖拉進來，滑鼠輕輕一點您想看的地方立即放大，點選截圖功能畫面輸出至您的桌

面。 

 

iTunes Link： 

 V8.0 

 

特性： 

 OSX 平台。 

 支援語系：中文繁體、英文。 

 行車影片 16:9 螢幕播放、連續播放、六段快轉速率、下一部、上一部、拖拉、捲動、放大、縮小、全螢幕播放。 

 搭配 Apple Map、Google Map、行車路線地圖繪製、行車街道圖動態播放。 

 系統日期、經緯度、車速、高度、G Sensor、X、Y、Z、指北針。 

 速度線性圖、G 線性圖、X 線性圖、Y 線性圖、Z 線性圖、海拔高度線性圖。 

 影片時間軸、影片剪裁輸出。 

 設置檔案櫃集中管理每一部影片，分為群組管理、單首管理。 

 支援影片格式 MOV、MOV+MAP、MOV(96660)、MOV+NMEA。 
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